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Abstract (en)
[origin: US4503919A] The improvement in the boring devices is adapted to cut grooves or cavities at the bottom of bored holes. It comprises a
tool (3) containing a diaphragm (17) forming an expansion chamber to which a liquid under pressure can be supplied for radially displacing cutting
elements (24) set with diamonds between a retracted position and a projecting working position. The measurement of the variation of the volume of
the liquid under pressure in a chamber (26) enables the radial position of the elements (24) to be known.

Abstract (fr)
Le perfectionnement aux dispositifs de forage est destiné a permettre de creuser des gorges ou des évidements au fond de trous forés. Il comporte
un outil (3) contenant une membrane (17) formant une chambre d'expansion susceptible d'étre alimentée par un liquide sous pression pour
provoquer le déplacement radial d'éléments diamantés de creusement (24) entre une position rétractée et une position de travail émergente. La
mesure de la variation de volume du liquide sous pression dans une chambre (26) permet de connaitre la position radiale des éléments (24).
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